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Mötet hölls i Kulturhuset Markaryd, Idrottsmuseum tisdagen den 27 februari 2024,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
John Niemi  Strömsnässkolan 
Liam Langerkrans Strömsnässkolan 
Fadi Olwan  Strömsnässkolan 
Anton Wombell Markaryds skola 
Vuk Radosevic Markaryds skola 
Maya Balan  Markaryds skola 
Tyra karlsson  Markaryds skola 
Ester Bukuru  KCM 
Esther Takvam KCM 
Vincent Ellehamn KCM 
Shahd Almohamed KCM 
Moses Butoyi  övrig gymnasieskola 

 Maria Svensson Lundin UKN 
Robin Hansen  UKN 
Ewa Svensson  Bibliotekspedagog §6 

  
 

Återbud var lämnat från Alice Kristensson. 
  
  

Dagordning 
 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Projektet Kulturcrew 
§7 Genomgång av lokaler och teknisk utrustning  
§8 Rapport från UKN  
§9 Elevrådsfrågor 
§10 Barnets bästa 
§11 Instagram konto 

 §12 Övriga frågor. 
§13 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan. 
 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning.  

 

§4. 

Val av justerare. 
Esther Takvam utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§6. 
Projektet Kulturcrew. 
Bibliotekspedagog Ewa Svensson sammanfattade resultatet av förra mötets uppgift angående hur 
ungdomar använder sig av bibliotekets tjänster. Dagens uppgift bestod i att pricka ut på en 
tidsaxel när i livet man tror sig använda sig av biblioteket och varför. Många olika åsikter 
framfördes. 
Därefter hade vi en repeterande genomgång av projektet med ”kulturcrew” som ska genomföras i 
vår. Tre arrangemang är planerade och intresset var stort från ungdomarna att vara med och 
hjälpa till. Efter förslag från ungdomarna fick man genomföra en lottning om vilka som får vara 
med vid de olika arrangemangen då vi endast kan vara ca fyra vid varje tillfälle. Lottningen utföll 
enligt följande: 
7 mars- Föreläsning Jonas von Essen: Vuk, Maya, Shahd R. och Tyra. 
21 mars Dennis Landen band: Ester B., Moses, Shahd A och Vincent.  
10 april Carl Stanley standup: Esther T, Liam, John, Anton och Fadi. 
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§7. 

Genomgång av lokaler och teknisk utrustning. 
Ungdomarna visades runt i Kulturhusets lokaler och fick en kort inblick i en liten del av den 
tekniska utrustningen som finns i salongen. Kunniga tekniker kommer att finnas på plats vid varje 
arrangemang så det är inget ungdomarna behöver lära sig djupare om, men det är alltid nyttigt att 
veta var man tänder ljuset och lite andra små detaljer. 

 

§8 

Rapport från UKN 
Maria berättade att underskottet i UKN:s budget inte blev fullt så stort som man befarat. Man 
jobbar med en uppföljning och analys av  gymnasieskolans måluppfyllelse. Det är många elever 
som saknar gymnasiebehörighet. Man har ett stort IM-program som ofta lyckas bra med sin 
uppgift. Man jobbar med ett yrkesinriktat lärlingsprogram. 
Det har framkommit att en stor anledning till att det är så många som inte når 
gymnasiebehörighet är att eleverna saknar motivation. Maria frågar ungdomarna om vad man 
skulle göra för att höja motivationen. Svar som framkom var: Mer elevinflytande, mer varierande 
undervisning, mindre prov fast oftare, bättre möjligheter att ha kul och umgås på rasterna, 
schema med pauser för annan aktivitet under lektionerna, 
Biblioteksplan och kulturplan ska åter upp i UKN för nytt beslut. 
Man jobbar med riktlinjer för drogfri skola. Man har bland annat haft ute hundar på skolorna 
som letat efter spår av narkotika. Inga spår har hittats hittills.  

 

§9 

Elevrådsfrågor 
Arne har återigen vi mail ställt frågan till rektorer och skolledning huruvida man jobbar med 
förslaget angående gemensamma riktlinjer för elevråden på skolorna. Svar begärdes in till 
innevarande möte med Ungdomsinskottet. Inga svar har inkommit. Maria skickade under 
innevarande möte en påminnelse om svar till samma sändlista som frågan ställts tidigare. Vi 
avvaktar svar på detta. 
 

§10. 

Barnets bästa 
Inga nya saker att ta upp i detta ämne. 
 
 

§11. 

Instagramkonto 
Nya bilder togs som ska läggas ut. Kontot måste hållas uppdaterat. 
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§12. 

Övriga frågor. 
Inga övriga frågor hanns med 

 

§13. 

Mötet avslutas. 
Nästa möte blir den 2 april och förläggs då i Kommunhuset. Innan nästa möte kommer vi att 
träffas i olika konstellationer den 7 mars och den 21 mars i samband med de olika 
arrangemangen. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

 
 
 
 
…………………………………………………………………………….. 
Ester Bukuru    ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Esther Takvam   justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


